
GÓGÁNFAI POLGÁRŐR EGYESÜLET
8346 Gógánfa, Deák F. u. 23.

J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: a  2013.  január  31-én,  17.00  órai  kezdettel  megtartott  Gógánfai  Polgárőr
Egyesület közgyűléséről.

Helye: Általános Iskola Gógánfa

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint.

Marton  Tibor a  Polgárőr  Egyesület  titkára  köszöntötte  a  megjelent  tagokat,  az
elnökség tagjait, Damjanovics Józsefet, Gógánfa polgármesterét, Valente Józsefet, a
Veszprém Megyei Polgárőr Szövetség Sümegi Régiójának vezetőjét. 

A  jelenléti  ív  alapján  megállapította,  hogy  14  fő  jelen  van,  így  a  közgyűlés
határozatképes.

Az ülést megnyitotta.

A jegyzőkönyv hitelesítésére Varga József és Nagy Gábor egyesületi tagokat, annak
vezetésére Martonné Vigmond Mártát kérte fel. 

Az egyesületi titkár kérte, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontok kerüljenek
megtárgyalásra.

A napirendre vonatkozó javaslatot az Egyesületi tagok egyhangúlag elfogadták, mely
szerint:

1./ Beszámoló a Gógánfa Polgárőr Egyesület 2012. évben végzett munkájáról.



Előadó: Szűcs József egyesületi elnök

2./ Oklevelek, elismerések átadása

3./ Tisztújítás --Tisztségviselők megválasztása

A titkár megkérte Szűcs József egyesületi elnököt, tartsa meg éves beszámolóját.

Szűcs  József elnök  beszámolt  a  Polgárőr  Egyesület  2012.  évben  végzett
tevékenységéről.  Megköszönte  Damjanovics  József  polgármesternek,  hogy  Bolla
Józsefet,  aki  az  önkormányzat  alkalmazásában  állt,  augusztustól  novemberig
rendelkezésre bocsátotta, hogy reggelente és az esti órákban polgárőrként a település
biztonságára felügyeljen. 
Ezután  kérte  az  egyesület  tagságát,  hogy  aki  az  elhangzott  beszámolót  elfogadja,
kézfeltartással szavazzon. 

Gógánfa  Polgárőr  Egyesület  Közgyűlése  14  igen  szavazattal  (ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül) meghozta:

1/2013.(I.31.) sz.   PE. határozatát
Gógánfa Polgárőr Egyesület Közgyűlése az Egyesület 2012. 
évi szakmai és pénzügyi beszámolóját elfogadja. 

Ezt  követően  Szűcs  József elnök megköszönte  a tagok munkáját,  és  a kiemelkedő
munkát végző Bolla Józsefnek, Németh Gábornak, Opitz Lórántnak és Oszikovszki
Gábornak oklevelet nyújtott át. (Oszikovszki Gábor nem volt jelen a közgyűlésen, az ő
oklevele a későbbiekben kerül átadásra.)

A továbbiakban bejelentette, hogy a tisztújítás alkalmával nem kíván indulni az elnöki
posztért, és egyben javaslatot tett Marton Tibor egyesületi titkár személyére. 

Marton Tibor megköszönte Szűcs József elnök szakmai és pénzügyi beszámolóját, és
megkérte  az  egyesületi  tagokat  és  a  meghívott  vendégeket,  hogy  mondják  el
véleményüket az elhangzottakkal kapcsolatban. 

Damjanovics József Gógánfa polgármestere szintén köszöntötte a megjelent tagokat,
és  megköszönte  az  évben  tett  erőfeszítéseiket.  Elmondta,  hogy  az  elmúlt  év  sok
nehézséget  hozott,  de  közös  erővel  sikerült  úrrá  lenni  rajtuk.  Mivel  a  faluban
mozgolódás azóta is van, kérte a polgárőröket, hogy továbbra is tegyék a dolgukat.
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Bár az  önkormányzat  pénzügyi  helyzete  nehezebb lett,  mint  az  előző években,  de
biztosította a Polgárőr Egyesületet az önkormányzat pénzügyi támogatásáról. Kérte,
hogy a polgárőr autó karbantartására, műszaki állapotára továbbra is figyeljenek, mert
a javítás sokba kerülne. 
Sajnálatát fejezte ki, hogy Szűcs József elnök nem kíván indulni az elnöki posztért, de
bízik  benne,  hogy  az  új  elnök  ugyanolyan  lelkiismeretesen  fogja  vezetni  az
egyesületet. 
Marton Tibor megköszönte a polgármester  szavait,  és  bizalmát  fejezte ki,  hogy az
önkormányzat továbbra is tudja anyagilag támogatni az egyesületet. 

Valente  József régióvezető  köszöntötte  az  egyesület  tagjait,  és  megköszönte,  hogy
meghívást  kapott  a  mai  ülésre.  Tolmácsolta  Kovács  Imre  megyei  elnök  köszönő
szavait,  aki  más  elfoglaltsága  miatt  nem  tudott  jelen  lenni  a  közgyűlésen.
Megköszönte  a  tagok  áldozatos  munkáját,  külön  köszönetét  fejezte  ki  a
családtagoknak, akik segítik őket ebben a munkában. 
Elmondta,  hogy  az  egyesület  életében  új  kihívások  jelentkeznek,  sok  az
adminisztráció, nem olyan egyszerű a dolog, mint régen. Életbe lépett az új törvény,
emiatt  módosítani  kellett  az  alapszabályt,  ami  a  Gógánfai  Egyesület  esetében
zökkenőmentesen,  határidőben  lezajlott.  Az  új  igazolványok  igénylése  is  az  elsők
között megtörtént, ezért dicséret illeti az egyesület vezetőségét. Megköszönte Szűcs
József elnök több évig tartó lelkiismeretes munkáját. 

Marton  Tibor megköszönte  a  régiófelelős  elismerő  szavait,  és  egyben  bizalmának
adott hangot, hogy a megyei szövetség a továbbiakban is tudja anyagilag támogatni az
egyesületet. 

Valente József válaszában elmondta, hogy a megyei szövetség is az államtól kapja a
támogatásokat,  azt  tudja elosztani az egyesületek között.  A megyében jól  végzik a
dolgukat az egyesületek, ezért bíznak az állami támogatásban. 

Marton  Tibor ezek után  elmondta,  hogy  utolsó  napirendi  pontként  tisztújítást  kell
végrehajtani, mely keretében teljes elnökséget, és felügyelő bizottságot kell választani.
Ennek levezetésére megkérte Damjanovics József polgármestert.

Damjanovics  József polgármester  elmondta,  hogy  Szűcs  József  eddigi  elnök  nem
kíván indulni az elnöki posztért, maga helyett Marton Tibort jelölte. Megkérdezte a
tagságot, hogy van-e más jelölt. 
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Kérdésére más jelölés nem érkezett,  így megkérte az egyesületi tagokat,  hogy akik
egyetértenek  azzal,  hogy  Marton  Tibor  legyen  a  Polgárőr  Egyesület  elnöke,
kézfeltartással szavazzanak. 

Gógánfa Polgárőr  Egyesület  Közgyűlése 13 igen szavazattal,  1 tartózkodás mellett
meghozta:

2/2013.(I.31.) sz.   PE. határozatát
Gógánfa  Polgárőr  Egyesület  Közgyűlése  az  egyesület
elnökének Marton Tibort választotta. 

Marton  Tibor  megköszönte  a  bizalmat.  Elmondta,  hogy  szeretné  a  feladatokat
ugyanolyan lelkiismeretesen elvégezni, mint az eddigi elnök. 

Ezután  megköszönte  Szűcs  József  régi  elnöknek  és  Nagy  Róbert  régi  elnök-
helyettesnek a lelkiismeretes munkájukat.

A továbbiakban elnökhelyettesnek Bolla Józsefet jelölte. 

Bolla József elfogadta a jelölést. 

Marton  Tibor megkérte  az  egyesületi  tagokat,  hogy akik  egyetértenek azzal,  hogy
Bolla József legyen a Polgárőr Egyesület elnökhelyettese, kézfeltartással szavazzanak.

Gógánfa Polgárőr  Egyesület  Közgyűlése 13 igen szavazattal,  1 tartózkodás mellett
meghozta:

3/2013.(I.31.) sz.   PE. határozatát
Gógánfa Polgárőr Egyesület Közgyűlése az egyesület elnök-
helyettesének Bolla Józsefet választotta. 

Ezután Marton Tibor elnök a titkári posztra Opitz Lóránt polgárőrt jelölte.

Opitz Lóránt a jelölést elfogadta. 
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Marton Tibor megkérte  az  egyesületi  tagokat,  hogy akik  egyetértenek azzal,  hogy
Opitz Lóránt legyen a Polgárőr Egyesület titkára, kézfeltartással szavazzanak. 

Gógánfa Polgárőr  Egyesület  Közgyűlése 13 igen szavazattal,  1 tartózkodás mellett
meghozta:

4/2013.(I.31.) sz.   PE. határozatát
Gógánfa  Polgárőr  Egyesület  Közgyűlése  az  egyesület
titkárának Opitz Lórántot választotta. 

Opitz Lóránt megköszönte a bizalmat.

Marton  Tibor elmondta,  hogy  háromtagú  felügyelő  bizottságot  kell  választani,
melynek elnökéül Lendvay Lászlót, tagjainak pedig Varga Józsefet, és Nagy Gábor
jelölte. 

A jelöltek elfogadták a jelölést. 

Marton Tibor megkérte az egyesületi tagokat, hogy akik egyetértenek azzal, hogy az
felügyelő bizottság elnöke Lendvay László, tagjai pedig Varga József és Nagy Gábor
legyenek, kézfeltartással szavazzanak. 

Gógánfa Polgárőr  Egyesület  Közgyűlése 13 igen szavazattal,  1 tartózkodás mellett
meghozta:

5/2013.(I.31.) sz.   PE. határozatát
Gógánfa  Polgárőr  Egyesület  Közgyűlése  az  egyesület
felügyelő bizottságának elnökéül Lendvay Lászlót, tagjainak
Varga Józsefet és Nagy Gábort választotta. 

Valente József gratulált az új elnökségnek. Biztosította őket, hogy odafigyeléssel el
lehet  végezni  ezt  a  munkát.  Kérte,  hogy  a  változások  cégbírósági  bejegyzésére
figyeljenek, hogy a támogatások esetleges kifizetése ne ütközzön akadályba. 

Damjanovics  József az  önkormányzat  nevében  gratulált  az  elnökség  új  tagjainak.
Örömét fejezte ki, hogy az egyesület így továbbra is zökkenőmentesen tud működni. 
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Marton  Tibor elmondta,  hogy  bíznak  az  önkormányzati  támogatásban,  de  ha  úgy
alakul, hogy nem lesz pénz benzinre, akkor autó nélkül is, gyalogosan vagy biciklivel
is el tudják látni a szolgálatot. 

Eközben megérkezett a közgyűlésre Makkos Róbert a Sümegi Rendőrőrs parancsnoka
és Nagy Zoltán körzeti megbízott. 

Makkos Róbert üdvözölte a jelenlevőket,  és  megköszönte a meghívást.  Köszönetét
fejezte  ki  az  egyesület  tagságának  az  elmúlt  évben  végzett  munkájáért.  Mivel
időközben  értesült  arról,  hogy  lezajlott  a  tisztújítás,  gratulált  az  elnökség  és  az
felügyelő bizottság új tagjainak. Elmondta, hogy a kimutatásuk alapján az egyesület
eredményes  munkát  végzett,  jók  az  óraszámok,  de  lehetnének  még  jobbak  is.
Megköszönte  a  rendőrségnek  nyújtott  segítséget,  hiszen  előfordult,  hogy  eltűnt
személy  keresésében,  reggeli  vagy  éjszakai  szolgálatokban  kellett  együttműködni.
Kérte a polgárőröket,  hogy továbbra is segítsék a rendőrség munkáját, figyeljék az
idegen  autókat,  de  amit  lehet  a  faluban  kezelni,  azért  ne  hívjanak  indokolatlanul
rendőrt.  Ezután  megköszönte  a  polgárőrök  családtagjainak  is  a  segítségüket,  az
elkövetkező évhez pedig kitartást és erőt kívánt az egyesület tagjainak. 

Az egyesület elnöke megköszönte a tagok részvételét és az ülést 19.00 órakor bezárta.

K.m.f.

Marton Tibor Opitz Lóránt
elnök titkár

Varga József Nagy Gábor
jkv. hitelesítő jkv. hitelesítő

Martonné Vigmond Márta
jegyzőkönyvvezető
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